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AAN ONZE LEDEN 

 
VOORWOORD 
Met genoegen presenteer ik u het jaarverslag 2022.Ieder jaar is het weer een uitdaging om in een aantal 
zinnen het voorbijgaande jaar bij u in beeld te brengen. Strategisch hoogtepunt was uiteraard de 
gemeenteraad verkiezingen in maart 2022. Wij hadden ingezet op 4 zetels en een wethouderschap. Helaas 
bleven we steken op 3 zetels. 
Dit ondanks een goede campagne die we gezamenlijk hebben gevoerd. 
 
In een evaluatie zijn we tot conclusie gekomen dat zowel de lijsttrekker, Jaap Pottjewijd, alsmede de overige 
kandidaten te weinig netwerkrelaties hadden en veel kiezers gekozen hebben voor de andere lokale partij 
zonder echt  te beseffen dat hun stem niet bij onze partij terecht kwam. Ook hebben andere factoren invloed 
gehad,  deze zijn besproken binnen bestuur en fractie en vastgelegd in een evaluatierapportage. De evaluatie 
is en kan worden  gebruikt als leerproces voor intern gebruik. 
 
Helaas heeft onze bestuur secretaresse om gezondheidsredenen haar werkzaamheden moeten beëindigen, 
Een gemis wat gevoeld wordt binnen het  bestuur en fractie. Ook het overlijden van Mila Jansen, raadslid 
van LokaalVeenendaal,  was een onaangename beleving. 
 
Verheugend is wel dat wij binnen de fractie beschikken over 3 top vrouwen ,waarvan een raadslid is, Barbara 
van Ravenswaaij en twee, Nathali van Oort-Hooijer en Annette van Dijk., beëdigd zijn als schaduwraadsleden 
en deze laatste twee worden opgeleid als toekomstige raadsleden.  
 
Onze nestor, Kees Lochtenberg, moest zijn raadszetel afstaan aan Yasin Makineli, die van zijn doelgroep, 
meer stemmen binnenhaalde dan Kees. Enerzijds jammer, maar Kees geeft op de achtergrond als 
schaduwraadslid volledige ondersteuning aan de fractie. 
 
In vervolg pagina’s krijgt u een uitgebreid jaaroverzicht voorgeschoteld, waarin een beeld wordt geschetst 
van de vele zaken waar de partij zich mee bezig houdt.  
 
Ik wens u veel leesplezier. 
 
Eli Draaisma  
Voorzitter bestuur 
 
Samenstelling bestuur 2022: Eli Draaisma – voorzitter, Gerda van de Pol, secretaris( tot 1 april 2022) Hans 
Otten -penningmeester, Nathali van Oort Hooijer – bestuurslid – Annette van Dijk – bestuurslid en 
secretariële ondersteuning (vanaf juli 2022) 
Er zijn 10 bestuursvergaderingen geweest, 1 algemene ledenvergadering. In de maanden januari en 
februari tijdens de campagne was er wekelijks overleg, de weken voor de verkiezing in maart, dagelijks. 
 
De erkenning door de belastingdienst om Lokaal Veenendaal aan te wijzen als een ANBI organisatie is voor 
het bestuur een kers op de taart. Hierdoor kunnen donateurs en sponsors geschonken bedragen, veelal, als 
aftrekpost gebruiken. 
 
Mila Jansen Het plotselinge overlijden van Mila Jansen, die jarenlang raadslid is geweest van 
LokaalVeenendaal heeft diepe wonden geslagen bij allen die haar kenden. 
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18 jaar is onze partij aan de slag voor de Veenendaalse inwoners, ondernemers en verenigingen.          
Elke maand wordt een Nieuwsbrief voor leden en belangstellenden samengesteld met 
achtergrondinformatie over de partij. Volgens de reacties wordt dit op prijs gesteld. Veel zaken worden 
ook vermeldt op onze website, www.lokaalveenendaal.nl. De partij wil leden meer betrekken bij de 
besluitvorming van de raad in de gemeentepolitiek. Hiertoe is een oproep gedaan. 

Yasin Makineli, voormalig fractievoorzitter van DENK,  is in 2021 bij ons ingestapt, hetgeen aangeeft dat wij 
echt een partij zijn voor alle Veenendalers, jong en oud, arm of rijk, gelovig of niet gelovig, autochtoon en 
allochtoon, etc. 

De kandidatenlijst voor de gemeenteraad verkiezing op 15, 16 en 17 maart 2022 is gepresenteerd door 
onze lijsttrekker Jaap Pottjewijd en ook als persbericht uitgebracht. 

1. Jaap Pottjewijd, 2. Barbara van Ravenswaaij, 3. Kees Lochtenberg 

4. Nathali van Oort-Hooijer, 5. Yasin Makineli, 6. Gerda van de Pol 

7. Peter Jan Schenk, 8. Eli Draaisma, 9. Hans Otten,10. Richard Sterkenburg 

11. Cees van Doodeweerd,12. Addy Landzaat,13. Joop Rijkhoff 

14. Thierrie Haasbroek,15. Astrid Prins,16. Maarten Meun,17. Anette van Dijk 

18. Rob Rugebregt,19. Jos van den Berg, 20. Govert Govers 

21. Hennie Henzen, 22. Roelf van Dam,  23. André Heuvelman 
 

 De top vijf bestaat uit kandidaten met doorgewinterde politieke ervaring, aangevuld met nieuw talent.  
Een verfrissende combinatie met als resultaat een krachtig, harmonieus en evenwichtig team. 
 
Trotse partijvoorzitter 
Bestuursvoorzitter van Lokaal Veenendaal, Eli Draaisma: “Ik ben trots op deze partij en de enthousiaste 
inzet en kennis van de kandidaten waarmee wij in maart 2022 de gemeenteraadsverkiezingen in gaan. Ik 
heb er vertrouwen in dat we met deze fractie de inwoners, ondernemers en verenigingen van Veenendaal 
kunnen vertegenwoordigen en verwacht ook een klinkend resultaat in maart zodat we als partij de 
verantwoording kunnen nemen in de nieuwe raad. 
 
Focus op kansengelijkheid 
Lijsttrekker Jaap Pottjewijd: “We willen er zijn voor Veenendaal, voor de inwoners én voor de Veense 
ondernemers, zonder daarbij de rekening neer te leggen bij toekomstige generaties. Door te investeren in 
wonen, duurzame energie, sport en cultuur streven we naar een gezonde bevolking in een schone stad. 
Een groene en leefbare stad waarin iedereen zichzelf kan zijn. Kansengelijkheid is voor Lokaal Veenendaal 
erg belangrijk. Alle kinderen verdienen een goede startpositie, iedereen moet in onze samenleving mee 
kunnen doen. Samen maken we Veenendaal fijner én mooier, voor iedereen, dus stem Lokaal!”.  
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Fantastisch te zien, hoe de Veenendaalse bevolking reageerde op onze campagne.   
We zijn veelvuldig in het nieuws geweest. Op de sociale media maar ook in de krant, Rijnpost en 
Gelderlander. Daarnaast op radio Midland en RTV Utrecht.  
 
Een woord van intense dank aan de sponsors van de partij. Bier van de stadsbrouwerij met ons etiket, 
Hockeyballen met ons logo, bidons met ons logo en daarnaast alle financiële bijdragen.. Zeker niet te 
vergeten grote dank aan alle vrijwilligers die vanaf  9 maart onze verkiezing flyer  huis aan huis hebben 
verspreid. 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

Teleurgesteld in de uitslag van de gemeenteraadsverkiezingen? Daar is het antwoord duidelijk een JA op. 
We hadden op meer zetels gehoopt, mede door de geweldige fijne inzet van allen tijdens de campagne. 
Aan de andere kant ook wel blij, dat we geen zetels hebben ingeleverd en verhoudingsgewijs het iets beter 
hebben gedaan dan 4 jaar terug. Dit laatste komt door de lage opkomst. Gaan we bij de pakken neerzitten, 
NEEN, we gaan op de ingeslagen weg enthousiast verder met het beter en mooier maken van Veenendaal 
en het uitbouwen van onze partij.  Met alle in en outs die hiervoor nodig zijn. 

Uiteraard gaan we een analyse maken van de gelopen campagne en zullen alles vastleggen wat goed en 
fout gegaan is in deze termijn. Input van u als lid of vriend van de partij, zijn altijd welkom. 

Jaap Pottjewijd, Barbara van Ravenswaaij en Yassin Makineli zullen de Raadsfractie vormen van Lokaal 
Veenendaal.  Voorstel voor schaduw raadsleden zijn Kees Lochtenberg, Nathali van Oort en Annette van 
Dijk. 

Een jong team dat onze partij gaat uitdragen binnen de Veenendaalse gemeentegrenzen. Ze zullen vaak 
tegen de gevestigde orde op moeten boxen, maar ze krijgen van het bestuur en fractie alle ondersteuning 
die ze nodig hebben om hun functie goed te vervullen. 

 

Bestuur Lokaal Veenendaal 
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Jaarverslag Fractie Lokaal Veenendaal 2022 
 
Voorwoord 
2022 was voor Lokaal Veenendaal een enerverend jaar. Nieuwe kandidaten, een campagne, een 
teleurstellende uitslag en verbazing alom. Toch werd de draad uiteindelijk weer opgepakt. Volle kracht 
vooruit. 
 
 
Fractie 
Jaap Pottjewijd                 fractievoorzitter 
Barbara van Ravenswaaij  raadslid 
Yasin Makineli    raadslid 
Cornelis Lochtenberg   schaduw raadslid 
Nathali Hooijer                 schaduw raadslid 
Annette van Dijk   schaduw raadslid 
 
Aantal bijeenkomsten  
- 11 fractievergaderingen 
- 11 commissievergaderingen 
- 8 raadsvergaderingen 
 
Behandelde punten waarin LV een prominente rol speelde. 
- DEVO 
- School Oost 
- nieuwbouw theater 
- fraude puntensysteem 
- toegankelijkheid gemeentehuis 
- stankoverlast CWG-fabriek (chocoladelucht) 
- duurzame mobiltieitsboulevard 
- energietransitie 
- detailhandelsbeleid 
- Energiecrisis toeslag 
- Onderzoek moskee 
- Rondweg oost 
- Parkeren 
- afvalheffing 
 
Toekomstvisie 
Profilering is key. Jaap blijft de partijpolicitus en blinkt uit in zijn rol als ombudsman. Dit is zeker ons 
sterkste punt en dit moeten we meer naar buiten laten zien. Verder ons meer profileren 
ondernemerspartij, maar ook sterk blijven op het sociale domein. Vooral nu armoede steeds meer 
zichtbaar wordt.  
Bovendien moeten we er blijven ZIJN voor inwoners, ondernemers en verenigingen. Echt iets betekenen 
voor en er voor ze zijn - in plaats van standaard werkbezoekjes- werpt zijn vruchten af. 
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FRACTIEVERSLAG 
 
Een greep uit de behandelde onderwerpen, nader uitgelegd 
 
Het door het college voorgestelde warmtenet blijft de gemoederen in de gemeenteraad bezighouden. 
 Er is geen bedrijf die in wil stappen om dit warmtenet  (mede) te exploiteren en derhalve wil het college 
 dit zelf gaan doen. Experts wijzen erop dat dit een gevaarlijke missie gaat worden, veel geld gaat kosten 
 en veel problemen zal opleveren. Experts stellen dat het beter is om ieder huis te voorzien van een 
 individuele verwarmingsinstallatie. Lokaal Veenendaal is tegen het verplicht stellen van aansluiting op het 
 warmtenet. Het laatste woord is hier nog niet over gezegd. 
 
In de beeldvormende raadsbijeenkomst werd duidelijk, dat alleen bij heterdaad inbraken worden 
opgelost, er wordt niet gerechercheerd. 
Lokaal Veenendaal, betreurt dit, zal het college oproepen bij de minister aan te dringen om meer 
politiemensen in Veenendaal te stationeren. 
 
Het College heeft een voorstel gemaakt om op de parkeerplaats aan de zuidkant van station West 
woningen te gaan bouwen. Op zich een goed streven, ware het niet dat er parkeerplaatsen opgeofferd 
moeten worden. EN dat.…is volgens de Raad niet de bedoeling. Lokaal Veenendaal , een van de 
initiatiefnemers om te bouwen op parkeerplaatsen, stelt voor om er een verdieping parkeerplaats van te 
maken, twee lagen boven elkaar.  Daarboven kunnen dan een aantal woonlagen worden gebouwd. 
 
 
 
Op het industrieterrein achter de MC Donald is nachts overlast van vrachtwagens van de pakketdiensten. 
Trucks met 2 of 3 grote aanhangers blokkeren dan vaak de in- en uitgangen van ondernemers. Lokaal 
Veenendaal heeft de situatie bekeken zowel overdag als nachts en er is echt een groot probleem. Jaap 
Pottjewijd heeft  de verantwoordelijke wethouder opgeroepen hier actie op te nemen. 

 
 
 
Mila Jansen. 

Het plotselinge overlijden van Mila Jansen, die jarenlang raadslid is geweest van LokaalVeenendaal heeft 
diepe wonden geslagen bij allen die haar kenden. 

Op indrukwekkende wijze is vrijdag 25-03-2022 op een eervolle wijze afscheid genomen van Mila. 
Burgemeester Gert Jan Kats sprak lovende woorden over haar kwaliteiten als raadslid en gaf aan dat de 
avond ervoor in het bijzijn van Mila haar man postuum de eremedaille van de gemeente Veenendaal aan 
haar was toegekend. Namens Lokaal Veenendaal sprak Jaap Pilon veel warme woorden over de persoon 
Mila. Mila zal gemist worden binnen de Veense gemeenschap. Rust zacht Lieve Mila 
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  Kees Lochtenberg, Barbara van Ravenswaaij, Jaap Pottjewijd, Nathali van Oort- Hooijer, Yasin Makineli 
 
 
De raadsfracties hebben ProVeenendaal als grootste partij het initiatief gegeven voor de 
onderhandelingen om een nieuw college te formeren. De eerste stap voor ProVeenendaal daarbij is het 
zoeken naar een informateur. 
ProVeenendaal heeft in Klaas Tigelaar de gewenste informateur gevonden. De heer Tigelaar is sinds 
september 2021 voorzitter van het college van bestuur van de Laurentius Stichting, een stichting voor 
Katholiek onderwijs en opvang. Daarvoor was hij gedurende vijf jaar burgemeester van Leidschendam-
Voorburg en negen jaar burgemeester van Oud-Beijerland. Tussen 1994 en 2002 is hij actief geweest als 
raadslid in de gemeente Alphen aan de Rijn, waarna hij vijf jaar de functie van wethouder vervulde in deze 
gemeente. ProVeenendaal maakt graag gebruik van zijn ruime bestuurlijke ervaring. 
 
In de gesprekken tussen Lokaal Veenendaal en de informateur is expliciet de vraag gesteld of 
lokaalVeenendaal in staat is om een wethouder te leveren, hetgeen bevestigend is beantwoord. 
 
Woensdag 13 april heeft de informateur zijn bevinding gedeeld met de Raad en overige belangstellenden. 
Wat wij vooraf al enigszins verwacht hadden werd bewaarheid. Een vooraf dichtgetimmerde 
overeenkomst tussen de huidige coalitiepartijen. Het gegeven dat een verkiezingsuitslag de coalitie 
bepaalt, geldt hier niet. Persoonlijke voorkeuren spelen hierin een grote rol. Voorgesteld is Pro 
Veenendaal, ChristenUnie, SGP en VVD. Samen goed voor 23 zetels. Oppositie kan met 10 gezamenlijke 
zetels, in feite, geen enkele vuist meer maken! Maar ook Pro en VVD (10 zetels) moeten opboksen tegen 
13 christelijke zetels!! 

Jaap Pottjewijd en Kees Lochtenberg zijn uitgebreid ingegaan op de conclusie van het rapport maar kregen 
nul op rekest. Teleurstellend voor onze partij, wij zijn niet uit het veld geslagen en gaan nog steeds voor! 
HET VEEN OP EEN! 

Pro Veenendaal wil eerst nog de Veense organisaties en het publiek benaderen alvorens een definitief 
standpunt in te nemen omtrent de te vormen coalitie. Maar neem aan dat alles al is beklonken, alleen voor 
de Bühne wordt nog een toneelstukje opgevoerd. 
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AGRESSIE TEGEN  ONS RAADSLID JAAP POTTJEWIJD 

Kort na de informatieavond van de informateur ontvang Jaap Pottjewijd een anonieme mededeling met 
een doodsbedreiging. “Ik geef wel extra gas als ik Jaap op straat zie lopen. Onder de auto is een mooie 
oplossing”. Dit naar aanleiding van Jaap zijn opmerkingen over, van, voor het rapport van de 
informateur. 

Jaap Pottjewijd heeft aangifte gedaan hiervan, maar justitie heeft deze aangifte niet ontvankelijk verklaard. 
Wellicht omdat de ”dader” in deze tijd een koninklijke onderscheiding ontving en hierdoor velen diep door 
het stof moeten gaan. Door justitie wordt er o.i.  met twee maten gemeten. Bij een soortgelijke aangifte 
door de burgemeester van Utrecht werd wel actie genomen! Het heeft bij Jaap en zijn gezin diepe wonden 
geslagen. 

Ik zie mijzelf in de eerste plaats als volksvertegenwoordiger! 
Met deze woorden is Jaap als lijsttrekker met zijn fractie aan de slag gegaan. 
Het VEEN op EEN! Lokaal Veenendaal heeft duidelijke standpunten voor en tegen. Gelijke kansen voor 
iedereen, meer groen en natuur in het Veen en wij zijn duidelijk tegen bureaucratie en 
achterkamertjespolitiek. 
 Lokaal Veenendaal heeft geen zetels gewonnen, maar ook geen zetels verloren. Wij zijn de oudste partij 
lokale partij in de gemeente en hebben samen met overige partijen veel bereikt voor onze inwoners. Er is 
grip gekomen op Food Valley en wij hebben regelmatig de agenda kunnen bepalen in de raad. Mijn 
grootste doel is gelijke kansen voor jongeren, met name kwetsbare jongeren. Voorkomen van sociale 
uitsluiting gaan mij na aan het hart.  
  
Rondom bouwen moet de politiek de omgeving erbij betrekken. Al vanaf het moment van idee de buurt 
meenemen in de plannen. Ik ga altijd zelf de boer op om met mensen te spreken en hun mening te vragen 
wat zij denken van de plannen. Hierdoor kan ik in de raad duidelijk de standpunten verwoorden ten gunste 
van de inwoners. Wij zijn het ook niet altijd eens met plannen maar dat leg ik dan uit in de persoonlijke 
gesprekken. Ik vind dat eerlijker dan weten de mensen op voorhand hoe wij zullen stemmen in de raad. Wel 
een compliment verdient Veenendaal, onze gemeente is ontzettend in trek om zich hier te vestigen. En we 
durven eindelijk omhoog te gaan. Hiermee kunnen we extra woonruimte bouwen. Als belangrijkste doel zie 
ik het samen op trekken van politieke partijen. Hiermee geef je het goede voorbeeld aan ondernemers en 
inwoners. 
Omdat steeds meer mensen moeite hebben maandelijks financieel rond te komen, zeker met de huidige 
energieprijzen, heeft Lokaal Veenendaal een aantal zaken op een rijtje gezet. De inwoners gewezen op de 
mogelijkheid van ondersteuning.  Met een laag inkomen heeft u mogelijk recht op steun vanuit de 
Rijksoverheid en uw gemeente. Bijvoorbeeld met toeslagen, (bijzondere) bijstand, kwijtschelding van 
gemeentelijke belastingen, of een kind pakket (bijvoorbeeld een tegoedbon voor zwemles). Welke hulp u 
kunt krijgen hangt af van uw situatie. Ook als er een betaalde baan is of zelfstandig ondernemer bent, is 
er mogelijk recht op ondersteuning. Vraag bij de gemeente na wat er in uw situatie mogelijk is. 
 

 
Interview met Jaap Pottjewijd door NPO2 TV, over warmtenet Groenpoort 

Uitzending 13 april jl. 
Het toekomstige warmtenet in Veenendaal-Oost, wijk Groenpoort houdt de gemoederen bezig. Krijgt zelfs 
landelijke aandacht. Onze lijsttrekker Jaap Pottjewijd verwoordt het standpunt van LokaalVeenendaal. “Wij 
zijn van mening, dat toekomstige bewoners een eigen keuze moeten hebben in hun energievoorziening”. 
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TINYHOUSES 
De gemeenteraad heeft vorig jaar zomer gesproken over tiny houses, nadat Lokaal Veenendaal, PvdA en 
GroenLinks hier aandacht voor hadden gevraagd. Het college had een toezegging gedaan hiernaar te 
kijken., Het onderwerp van de toezegging is het onderzoeken van alternatieve locaties voor tiny houses. 
Hierbij gaat het om de vraag of er ruimte is voor tiny houses, en zo ja, waar? Biedt een tiny house een 
financieel rendabele oplossing, ook qua grondgebruik? En hoeveel vraag is er naar tiny houses?”, stelt het 
college. Deze factoren en het ruimtelijk vraagstuk heeft zij nu inzichtelijk geprobeerd te krijgen. 
 
Voor lokaalVeenendaal blijft Tinyhouses een speerpunt en blijven ons hiervoor inzetten en wachten het 
antwoord van het College af. 
 

LokaalVeenendaal heeft aandacht gevraagd voor veiligheid  

Niet de alleen criminele veiligheid als invalshoek, maar de zelfredzaamheid.                                                                                                                                                              
Iedere dag belanden er ongeveer 300 ouderen (65+) door een val op de SEH, dit is slechts 10% van het 
totaal aantal valongevallen van ouderen. De gevolgen hiervan zijn enorm, zowel in persoonlijk leed als 
maatschappelijke zorgkosten. Een valongeval heeft veel impact op de zelfredzaamheid van ouderen, het 
langer thuis kunnen wonen en de kwaliteit van leven. De directe medische zorgkosten ten gevolge van een 
valongeval schoten in 2021 al door de 1 miljard euro. Door de dubbele vergrijzing groeit dit probleem 
explosief. Gerichte valpreventie is noodzakelijk om dit een halt toe te roepen en is bovendien ook zeer 
goed mogelijk. Er is veel wetenschappelijk bewijs hoe het valrisico bij ouderen verminderd kan worden en 
er zijn meerdere (kosten) effectieve interventies beschikbaar.  Ouderen moeten zich bewust worden van 
veiligheid in huis, geen losliggende kleedjes, geen lange losse snoeren over de vloer, bij de traplangere 
leuningen en nachts verlichting. Voor kinderen, kleinkinderen en uiteraard zorgverleners ligt hier een taak 
om deze preventie aan te geven aan de ouderen.  

Richting de veiligheid criminele kant Is er aandacht gevraagd voor de drugsproblematiek. Drugskoeriers 
blijken bij scholen jongelui te ronselen. Een speciaal team is in de provincie bezig e.e.a. in beeld te brengen. 
Ouders worden opgeroepen goed op te letten of kinderen niet met onverklaarbare luxeartikelen of geld 
thuiskomen. Bij vermoedens kan contact opgenomen worden met de plaatselijke politie. Ook werd, door 
LokaalVeenendaal,  aandacht gevraagd voor bedreigingen van ambtsdragers en hulpverleners. 

NTA RAPPORT_ De gemeenteraad van Veenendaal gaf eind januari de opdracht om een onafhankelijk 
onderzoek te laten doen naar het geheime rapport van NTA (Nuance door Training & Advies). Dat 
onderzoek moet uitwijzen of de werkwijze die NTA heeft gebruikt, wel rechtmatig is. NTA heeft in 2017 en 
2018 onderzoek gedaan in moskeeën in onder andere Veenendaal, al dan niet undercover. Dat leidde in 
oktober vorig jaar tot veel ophef onder de moslimgemeenschap. B en W melden dat er nu een kandidaat is 
gekozen uit drie partijen en dat is VKA (Verdonck Klooster & Associates). Dat is een onafhankelijk 
adviesbureau met ervaring in strategische projecten met ICT, in de publieke en private sector. Wanneer de 
uitkomsten van het onderzoek bekend worden, is niet bekend. , Dit is afhankelijk van de snelheid waarmee 
wij een onafhankelijk bureau opdracht hebben gegeven en de bijbehorende planning. Uiteraard doen wij 
er alles aan om dit snel te realiseren. B en W zijn van plan om na het onderzoek een avond te beleggen 
waar de gemeenteraad met NTA kan praten over het rapport. De vraag die de gemeenteraad heeft is 
vooral of de privacy van mensen die in het rapport genoemd worden, niet geschonden is. Als blijkt dat er 
niet volgens de privacyrichtlijnen is gewerkt, dan zullen die in het rapport genoemde mensen daarover 
geïnformeerd worden. 

LokaalVeenendaal heeft zich sterk gemaakt om hierbij de onderste steen boven te krijgen met als doel, de 
verstandhouding tussen de moskee gemeenschap weer te stabiliseren. 

 

 

 
 

https://www.gelderlander.nl/veenendaal/onderzoek-naar-moslimgemeenschap-veenendaal-blijft-geheim-wel-onderzoek-of-privacy-onderzochten-niet-is-geschonden~ad57bb6b/


 

 

 

11 

Lokaal Veenendaal heeft richting het college de werkdruk aan de orde gesteld. Druk, druk, een veel 
gehoorde kreet bij de raadsleden. Raadsleden krijgen er steeds meer taken bij, huisvesting, migranten, 
taken in zorg, sociaal domein en participatie en de invoering van de Omgevingswet. Meer taken die 
moeten worden uitgevoerd in dezelfde beschikbare tijd, vaak naast een betaalde baan en in de regel ook in 
combinatie met een gezin.  

“Regelmatig ontvang je informatie om 17.00 uur, moet je nog met je fractie overleggen en om 19.30 al een 
antwoord hebben. “Als ik meer tijd had, kon ik bij inwoners of achterban langs om verdieping te vragen bij 
zaken die hen en de gemeente aangaan. “ 

Wellicht moet een agendacommissie hier paal en perk aan stellen en samen met het college  en griffie 
zoeken naar een oplossing. De inwoners van Veenendaal  hebben recht op juist genomen raadsbesluiten, 
die gebaseerd zijn op degelijkheid. 

Actief meedenken met Veense ondernemers  

Veenendaal is een stad vol bedrijfsleven en floreert door enthousiaste ondernemers. Prettig wonen én 
werken kan prima in Veenendaal en daarom zijn wij dan ook voor een mobiliteitsboulevard; een boulevard 
waar je auto’s kan kopen, maar ook duurzame alternatieven zoals elektrische scooters en e-bikes.  
 ‘Actief meedenken in oplossingen’ is een kernpunt in de nieuwe bestuursstijl die de gemeente komende 
jaren wil voeren. Wij zijn het daar mee eens en denken graag mee met alle Veense ondernemers. In de 
winkelstad én daarbuiten, juist nu de wereld zo snel verandert. We willen onzekerheid wegnemen, 
duidelijkheid creëren en vervolgens doorpakken. Gróndig doorpakken, want met die mentaliteit is het 
Veen immers zo groot geworden. 
 
In de raadscommissie vergadering van16 juni jl. was er een presentatie over de verstedeling strategie Food 
Valley zuid.  Omdat dit ook onze inwoners aangaat hier een toelichting. 
Positionering van het sleutelgebied in de groene metropool Food Valley –zuid is een        stedelijk gebied 
met grote verscheidenheid aan woon-en werkmilieus rondom het landschap van het Binnenveld. 
Daarnaast is Food Valley-zuid omzoomd door vier grote waardevolle landschappen: de Veluwe, de 
Gelderse Vallei, de Utrechtse Heuvelrug en het Rivierengebied. De kernen (dorpen, kleine en middelgrote 
steden) rondom dit landschap hebben elk hun eigen identiteit, gevormd door samen ruim 200.000 
inwoners en kennen een aantrekkelijke, beginnende stedelijkheid.  
Het Valleikanaal met Grebbelinie vormt als blauwgroene ruggengraat een doorgaande natte verbinding. De 
kernen worden gescheiden door groene buffers. Het gebied vormt, als poly centrisch stedelijk weefsel een 
onderscheidende agglomeratie binnen de groene metropool; een centrale stad ontbreekt.  
Het sleutelgebied ontleent zijn naam aan de agrifoodsector die vooral zichtbaar is door innovatieve en 
kennisgerichte instellingen bedrijven rondom Wageningen Universiteit&rechearch en manifesteert zich de 
komende jaren ook op het food innovatie district in Ede en langs de A12 (ICT Campus en Food 
Businesspark). De centrale ligging tussen de Randstad en Arnhem-Nijmegen maakt dit sleutelgebied tot 
een zeer aantrekkelijk woongebied. 
Er moet nog veel water door de Rijn voordat de plannen realiteit kunnen worden. Iedere gemeente houdt 
zeggenschap over zijn eigen gebied. 
Lokaal Veenendaal is zeer kritisch op dit gebeuren. Jaap Pottjewijd: “we zijn nog niet eens in staat om onze 
eigen mobiliteit op orde te brengen. Kijk maar naar Oost. Laten we eerst maar zorgen dat we de 
infrastructuur op orde hebben alvorens deze plannen in te vullen 

 
 

De scanauto rijdt nu enkele maanden rond. Wat zijn de eerste ervaringen wat betreft aantal naheffingen 
en de opbrengsten die daaruit voortkomen? De eerste ervaringen met de scanauto zijn goed. Het aantal 
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opgelegde naheffingen, was in de eerste maanden na start hoog in vergelijking met de handhaving op 
straat in voorgaande jaren. Er is voor gekozen om alleen unieke naheffingen uit te schrijven en alle dubbele 
kentekens er tot en met juni uit te laten. Tot dusver zijn er 2201 unieke naheffingen opgelegd. Dit zijn er 
1069 meer dan over een vergelijkbare periode in 2019 (het laatste “normale” jaar). Dit betekent ook 
automatisch een verdubbeling van de inkomsten. We zien de oplegging van de naheffingen nu wel 
langzaam teruglopen en de betalingsbereidheid omhooggaan. Het doel om met dit nieuwe middel het 
parkeerbeleid beter te handhaven en de parkeeroverlast terug te dringen lijkt dus te gaan slagen.  

 

Roelof Mulder heeft namens de ChristenUnie en andere partijen uit de raad, o.a. LokaalVeenendaal,  
aangegeven dat de gemeente geen nieuw groot onderzoek hoeft te doen voor een visie voor de 
bedrijventerreinen. Veenendaal denkt al lange tijd na over onder andere de vraag hier andere verkoop toe 
te staan dan auto’s, boten en caravans aan particulieren.  
Dit speelt op de autoboulevard op Compagnie-Oost. Het college heeft al verschillende malen met 
ondernemers en bedrijvenkringen gesproken over een nieuwe invulling. Zo wil Veenendaal graag een 
duurzame mobiliteitsboulevard. Vragen die hier spelen zijn: kan dit ook op een ander bedrijventerrein? 
Welke activiteiten moeten dan plaatsvinden op een mobiliteitsboulevard; productie, opslag, reparatie en 
ook verkoop? En welke duurzame mobiliteitsproducten kunnen particulieren daar dan gaan kopen: auto’s, 
scooters, fietsen, speedpedalecs? De gemeenteraad is gevraagd mee te denken in het formuleren van 
vragen, waarmee zij later dit jaar definitief een visie kan vaststellen wat op de bedrijventerreinen mogelijk 
is.  

 
Reces betekent overigens niet dat de fractieleden twee maanden vakantie hebben. In deze maanden 
wordt er uiteraard van welverdiende vakantie genoten, maar ook werkbezoeken en voorbereiding van 
stukken voor de komende    raadsvergaderingen worden gedaan. Ook wordt de raad soms teruggeroepen 
van reces, i.v.m. actuele dringende zaken , mede door onze fractie, Lokaal Veenendaal, is de Raad 
teruggeroepen voor het onjuiste gebruik van de bijstand controle regels door het college. 

Een nare gewaarwording was het bericht wat tijdens het reces werd  geplaatst door het college in de 
Rijnpost over het niet doorgaan van een nieuw schoolgebouw in Oost. Het laatste woord is hierover nog 
niet gezegd. Zeker niet als de coalitie het heeft over nieuwe bestuurscultuur. Begint hier in het Veen te 
lijken op het Haagse Rutte indoctrinatie. De coalitie beslist en waag het niet om als coalitie-lid een andere 
mening te hebben! 

Aantrekkelijke en verzorgde groenvoorzieningen bij de entree/invalwegen van Veenendaal, zodat 
bezoekers al bij binnenkomst van Veenendaal aangenaam verrast worden.   Dit hebben wij in ons 
partijprogramma staan    of dit bijgedragen heeft aan het tot stand komen van het kunstwerk bij de entree 
van Veenendaal weten we niet, maar voor ons een welkome geste. En. we hebben meerdere invalswegen, 
we laten ons graag nog eens verrassen!  

 

 

 

 

 

“Het humane Veenendaal”, volgens burgemeester Kats, die er trots op is dat hij een 150 tal vluchtelingen 
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binnen haalt in onze gemeente. Nu heeft LokaalVeenendaal niks tegen daadwerkelijke vluchtelingen, die 
moeten geholpen worden, maar mensen die uit “veilige landen” komen om hier hun geluk te beproeven 
hebben we wel bezwaar tegen. “Het is maar tot januari 2023”, stelt de burgemeester “en er is kwalitatieve 
ondersteuning vanuit het COA”. De huisvesting , is summier, in het voormalige SKF gebouw en ze kunnen 
niet maanden binnenshuis blijven. (inmiddels al verlengd tot juli 2023). Wij hopen dat onze zorgen, m.b.t., 
de gelukszoekers, niet bewaarheid worden. 

  

Annette van Dijk beëdigd, als schaduwraadslid, Kees Lochtenberg en Nathali van Oort-Hooijer 
waren al eerder beëdigd. Door interne miscommunicatie is de beëdiging van Annette verlaat. 

 

De parken Ruisseveen en Hondzenelleboog moeten een groen en open karakter houden. Dit stelt het 
college voor aan de raad in de visie, waarmee zij de kaders voor de groene lobben wil vastleggen. De 
aanleiding was de aanvraag voor een tweede woning aan de Componistensingel, (waar Lokaal Veenendaal 
zich sterk voor heeft gemaakt), waarbij in Veenendaal discussie kwam of deze dan niet het park verstoort. 
De Raad van State moest zich hier over uitspreken en heeft de gemeente teruggefloten. De gemeenteraad 
wil nu de ‘Groene Lobben’ beter beschermen. Met vastgelegde kaders in een visie moet voor mensen die 
in het park wonen en langs de randen duidelijk zijn wat wel en niet mogelijk is. ‘Beide wijkparken zijn 
aangelegd bij de ontwikkeling van Veenendaal-West, tussen 1985 en 1995. In beide parken is een oud 
agrarisch bebouwingslint opgenomen met voormalige agrarische percelen en bebouwing. Het herkenbaar 
houden van deze cultuurhistorische waarden is belangrijk voor de identiteit en belevingswaarde van beide 
parken’, meent de gemeente. REGELS Zij wil het karakter behouden en zicht op de historische bebouwing.  

Mark Ruitenbeek, collega raadslid, van het CDA heeft aangegeven dat langs de randen ook ruimte is voor 
het creëren van TINY HOUSES. Dit sluit helemaal aan bij de gedachtegang van Lokaal Veenendaal. Wij zijn 
grote voorstanders van TINY HOUSES.                                                                                                                                                 
Het antwoord in april jl. (in het kort) Er is geen behoefte aan TinyHouses in Veenendaal. Wel wil de 
gemeente de mogelijkheid van medewerking verlenen aan particuliere initiatieven, die op hun eigen grond, 
overwegen om Tiny houses te plaatsen. Voor LokaalVeenendaal blijft het een speerpunt. 

Eenzaamheid is een groot en groeiend maatschappelijk probleem. De overheid wil eenzaamheid eerder 
signaleren en zo de negatieve trend op dit gebied doorbreken. De gemeente staat dicht bij de burger en 
draagt belangrijke verantwoordelijkheden op het gebied van zorg. Daarom vormen coalities op lokaal 
niveau de spil in de aanpak van eenzaamheid.                                                                                                    
Lokaal Veenendaal heeft binnen de Raad aandacht gevraagd voor dit probleem. 
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THEATER LAMPEGIET 

 
LokaalVeenendaal heeft zich vorig jaar sterk gemaakt voor een nieuw theater. Er is toen afgesproken dat 
er een uitgebreid onderzoek zou komen waarin alle facetten meegenomen worden. SGP was mordicus 
tegen maar de motie heeft het gehaald. Echter tot op heden nog geen enkele beweging, met uitzondering 
van, onder voorbehoud van de raadsinformatiebrief met uitgangspuntennotitie. LokaalVeenendaal blijft 
zich sterk maken voor een nieuw theater.  
Ons bestuur is verantwoordelijk voor het reilen en zeilen van de partij en uiteraard ook voor de financiële 
kant. Nu is het geen geheim, dat landelijk gelieerde politieke partijen financieel een voordeel hebben op de 
lokale partijen, daarom is ons bestuur ingestapt in de klankbordgroep van het Kennispunt Lokale politieke 
partijen (onderdeel van het ministerie van BzK) om op deze wijze een steentje bij te dragen aan het tot 
stand komen van een goede financiering.   
De Wet financiering politieke partijen is geëvalueerd. Bij instemming, gaat deze gewijzigde wet op in 1 
januari 2024 in werking/                                                                                                                                                   
Uit het onderzoek blijkt dat mensen, net als bij eerdere verkiezingen, ook deze keer om uiteenlopende 
redenen niet stemden. ‘Die redenen hebben het vaakst te maken met een gebrek aan vertrouwen of 
interesse in de politiek. Bijna een derde van de niet-stemmers geeft een gebrek aan vertrouwen als motief 
om thuis te blijven. Zij hebben er geen of weinig vertrouwen in dat de gemeente, de gemeenteraad of de 
politiek in het algemeen, luistert naar hun stem.                                                                                                      
Veel kiezers blijken lokale verkiezingen minder belangrijk te vinden dan landelijke verkiezingen. Sommigen 
zeggen dat ze het lastig vinden om een keuze te maken. Anderen geven aan dat ze juist wél vertrouwen 
hebben in het lokaal bestuur en dat ze daarom niet stemmen. De ene niet-stemmer is dus de andere niet. 
Maar in het algemeen blijkt bij gemeenteraadsverkiezingen dat voor heel wat mensen de moeite die ze 
moeten nemen om te gaan stemmen, niet opweegt tegen het belang dat ze ervan inzien.’                          
Het vertrouwen terugwinnen is de boodschap aan de politiek! Het bestuur van LokaalVeenendaal heeft 
deze boodschap nadrukkelijk meegegeven aan de fractie!                                                                          
Uiteraard zijn er nog tal van zaken de revue gepasseerd, naast de vele vergaderingen mogen ook de 
persoonlijke benadering van ondernemers en inwoners niet onvermeld blijven.  
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Vooruit kijken 

 

2023 

 “Een schone, veilige omgeving met veel groen. Dat is wat wij wensen voor Veenendaal. Dat betekent 

dat wij niet alleen willen investeren in mooie parken en veilige wegen, maar ook hard willen optreden 

tegen handel in drugs. Drugs zet de toekomst van onze   jeugd op het spel. Dat moet met harde hand 

worden bestreden, want zachte heelmeesters maken stinkende wonden.” 

Zorg dichtbij huis, liefdevol en effectief, waarbij de zorgvraag van onze inwoners leidend is. Immers, iedere 

inwoner verdient de zorg die hij of zij nodig heeft. 

Onze ondernemerszijn de aanjagers van onze lokale economie. Zij verdienen daarom onze steun en een 

overheid die proactief meedenkt met de ondernemers. 

Lokaal Veenendaal strijdt voor gelijke kansen van kinderen. Dit is bittere noodzaak, want veel kinderen 

worden al op achterstand gezet door armoede. Hierdoor wordt armoede erfelijk en die cirkel moeten we 

snel doorbreken. Kinderarmoede moeten we met veel inzet en middelen bestrijden. 

Veenendaal is een van de mooiste gemeenten van Nederland, gelegen inde Gelderse Vallei tussen de 

Utrechtse Heuvelrug en de Veluwe. Welke kant je ook uitfietst of wandelt, mooie veelzijdige natuur 

gegarandeerd. Dat is uniek en schept kansen voor het   toerisme. Het toerisme krijgt wat ons betreft nog te 

weinig aandacht terwijl daar hele grote kansen liggen voor onze winkelstad. Werk aan de winkel dus! 

Maar alles begint met een dak boven je hoofd. Ook in Veenendaal is de woningnood hoog. Er moet de 

komende jaren meer gebouwd worden, zodat ook onze jongeren in ons Veen kunnen blijven wonen. We 

hebben jongerenhard nodig om mee te bouwen aan een nog mooier Veenendaalwaar iedereen zich thuis 

en verbonden voelt. We zijn allemaal verschillend, maar wat ons bindt is Veenendaal. Het is belangrijk dat 

iedereen zich verbonden voelt en daarom willen wijdater een einde komt aan alle vormen van 

discriminatie, iedereen, ongeacht ras, geloof of gender, moet zichzelf kunnen zijn, Zeker in Veenendaal. 

JaapPottjewijd fractievoorzitter Lokaal Veenendaal 
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FINANCIEEL OVERZICHT 
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Verlies en Winstrekening 

 

Bruto Opbrengst 
Maandelijkse bijdrage Raadsleden             1810.00 
Maandelijkse bijdrage Schaduw Raadsleden               58.55 
Contributie Leden           425.00 

             _____________ 

Bruto Opbrengst         2293.55 
 

Kosten 
Bank           166.90 
Web Hosting          108.90 
Telefoon             48.00 
Verkiezingen        4633.42 
Diversen           112.50 
KVK                  15.41 
Notaris         1177.60 

          ________________ 

Totaal Kosten        6262.73 
          _______ 

Netto Verlies               3969.18 
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Balans 

 

Activa 
Vorderingen                     418.55  
Saldo Rabobank RC (saldo 31-12-2021: 2177.49)     808.20 

                     _______ 

           1226.75 

Passiva 
Kortlopende lening       3018.44 
Eigen vermogen      -1791.69 
 
                     _______ 

                    1226.75 
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Toelichting 
De contributieverzoeken zijn naar de leden verzonden en geïnd. 
Daarnaast zijn ook afdrachten ontvangen van zittende raadsleden.  
De afdracht van de schaduwraadsleden bedraagt 3% van de commissievergoeding. 
De kosten zijn voornamelijk gemaakt voor de Rabobank, Partijtelefoon, Verkiezingen en 
kosten voor de Website. 
Het rekeningnummer van de Rabobank is: NL51 RABO 0153 8694 61 
 

 
 

 

 
 
 
 
Samenstelling jaarverslag – bestuur Lokaal Veenendaal 
 


